COMMISSION SPECIALE re "MONTREAL AND SOUTHERN COUNTIES RAILWAY"

Compte rendu de l'assemblée du 5 juillet

Sont présents: MM. les échevins J.-B.-A. Martin, président, Larivière, Dagenais, Gallery et L.-A. Lapointe.

M. le président soumet une opinion du Département en Loi, en date du 5 juillet 1907, répondant à certaines questions con-cernant les droits de la Compagnie "Montreal Southern Counties Railway."

Résolu: De renvoyer ladite opinion au Conseil. Sur proposition de M. l'échevin Gallery, il est

Résolu: De prier le Département en Loi de déclarer si le "Montreal and Southern Counties Railway" a le droit de pénétrer dans la Ville sans faire de raccordements avec les autres chemins de fer.

Sur proposition de M. l'échevin Dagenais, il est aussi

Résolu: De prier le Département en Loi de dire si le "Montreal and Southern Counties Railway" a le droit, avec la permission du Conseil, de pénétrer dans la Ville sans faire de raccordements avec les autres chemins de fer; la réponse du Département en Loi devant être soumise au Conseil le 8 du courant.

Ajournement.

JULES CREPEAU. Secrétaire.

COMMISSION DES PARCS ET TRAVERSES

Compte rendu de l'assemblée du 5 juillet.

Sont présents: MM. les échevins Robillard, président, Laviolette, Major, Lavallée.

1.—Soumis un rapport de l'inspecteur des Edifices, déclarant que la plate-forme du square Bellerive est dans un état dangereux.

Le surintendant des Squares dit qu'il a présenté, l'an dernier, un rapport demandant un crédit de \$1,205 à l'effet de renouveler ladite plate-forme.

Résolu: De présenter au Conseil un crédit de \$1,205 pour réparer ladite plate-forme, tel que demandé par le surintendant des Squares.

2.—Le surintendant des Squares rapporte que, vu la nature du terrain, un crédit supplémentaire de \$1,000 sera nécessaire pour terminer les travaux au square Georges-Cartier, dans le quartier Saint-Henri.

Résolu: De demander au Conseil le crédit supplémentaire requis.

3.-M. l'échevin Proulx se présente devant la Commission et demande que M. Bachand soit autorisé à construire une petite bâtisse près du poste d'observation du parc Mont-Royal, afin d'y exercer l'art de la photographie.

Question différée, et le surintendant du parc Mont-Royal est prié de s'assurer du nom du propriétaire de la petite cabane qui se trouve près du funiculaire, cabane occupée récemment par un photographe.

4.-Soumis des comptes de la municipalité de Saint-Laurent au montant de \$12.42, pour réparations à un cours d'eau qui sert à égoutter une partie du Mont-Royal.

Renvoyés au Bureau des Réclamations.

5.—Soumis les rapports suivants du surintendant des Squares: (a) Re Emondage des arbres en face de la propriété de M. l'échevin Robinson, angle des rues Mackay et Sainte-Catherine. Déposé aux archives.

(b) Re Réparations au square Dominion, à l'endroit où est érigé le Monument Strathcona & South Africa.

Résolu: Que le surintendant soit autorisé à faire exécuter lesdites réparations.

(c) Re Opportunité de faire des améliorations au square Nolan.

Résolu: De transmettre une copie dudit rapport à M. l'échevin Molson.

6.—Soumis un rapport de l'inspecteur de la Ville au sujet de

SPECIAL COMMITTEE re MONTREAL AND SOUTH-ERN COUNTIES RAILWAY

Report of meeting held the 5th of July

Present: Aldermen J. B. A. Martin, chairman, Larivière, Dagenais, Gallery and L. A. Lapointe.

The Chairman submitted an opinion from the Law Department, dated July the 5th, 1907, on certain questions as to the rights of the Montreal and Southern Counties Railway.

Resolved: That said opinion be referred to the City Council.

On motion of Alderman Gallery, it was

Resolved: That the Law Department be requested to state if the Montreal and Southern Counties Railway has the right to enter the City without and railenter the City, without making connections with other railwavs.

On motion of Alderman Dagenais, it was also

Resolved: That the Law Department be requested to state if the Montreal and Southern Counties Railway has the right, with the permission of the City Council, to enter in the City without making connections with other railways. The replies of the Law Department, to be submitted to the City Council at the Law Department, to be submitted to the City Council at the meeting to be held on Monday the City Council at

Adjourned.

440

JULES CREPEAU, Secretary.

PARKS AND FERRIES COMMITTEE

Report of Meeting held the 5th July.

Present: Alderman Robillard, Laviolette, Major, Lavallee

1.—Submitted a report from the Building Inspector, stating at the platform of Bellevine Scanner Building Inspector, that the platform of Bellerive Square is in a dangerous condition.

The Suptract Square is in a dangerous condition.

The Supt. of Squares declared that he made a report last year king that an appropriation of the square is in a dangerous constitution of the square is in a asking that an appropriation of \$1,205, be voted to renew said platform.

Resolved:—That a report be made to Council for an appropriation of \$1,205, to renew said platform, as per estimate of the Supression of Supression and Supression of Supre Supt. of Squares.

2.—The Supt. of Squares reported that, owing to the nature of the ground, a supplementary appropriation of \$1 000 will be required to complete the works at the Georges-Cartier Square, St. Henry Ward.

Resolved:—To ask the Council to vote said supplementary oppopriation.

3.—Alderman Proulx appeared before the Committee and asked that Mr. Bachand be allowed to erect a small building near the lookout Mount Royal Park found near the lookout Mount Royal Park, for the purpose of taking photographs.

Consideration of this request was deferred and the Supt. of ount Royal Park was instructive to the pro-Mount Royal Park, was instructed to ascertain who is the proprietor of the little shanty, near the Incline Railway, recently occupied by a photographer occupied by a photographer.

-Submitted accounts from the Municipality of St. Laurent anting to \$12.42, for repairs to amounting to \$12.42, for repairs to a water course which is used to drain a portion of Mount Royal Park.

Referred to the Claims Dept.

(a) Re trimming of trees in front of Alderman Robinson's property, cor. Mackay and St. Catherine Street.

(b) Re repairs to be made to Dominion Square, where Strathona and South Africa Monument cona and South Africa Monument was erected.

Resolved: That the Supt. be authorized to have said repairs ade.

- (c) Re advisability of making improvements to Nolan Square.

 Resolved: That a copy of soil Resolved: That a copy of said report be transmitted to Alderan Molson. man Molson.
- 6. Submitted a report from the City Surveyor in connection